
Referat af skolebestyrelsesmøde        

                                                                                    

Skole: GL. Hjortespringskole 

Dato: 15.12.22 KL 17.00-19-00 

Mødested:  Personalerum på GLH. 

Indbudt: Anne Correll, Cille Thomsen, Anne Poulsen, Bernd Meier-Larsen, Michael 

Jespersen, Karina Kreipke, Rene Brohammer, Kenneth Winther, Samira Akbari, 

Malene Brasch, Mette Bille Christoffersen, Sabine Clausen, Helle Pedersen 

Indbudt elever: Formand er Oliver fra 7.C 
Næstformænd: Jonas fra 9.C og Cecilie 9.C (Så ser vi lige hvem der kommer) 

Skolens ledelse Kenneth 

Afbud Samira, Michael, 

Anne, Bernd 

Mødeleder Michael og Kenneth  

 

1 Godkendelse af referat og Dagsorden 

Godkendt 

 

1 minutter  

2.  Elevrådet 

Desværre ingen deltagere fra elevrådet 

10 minutter 

3. Meddelelser: 

Formand:   

Michael havde meldt afbud til mødet.  

Skoleledelse:  

Ansættelser og opsigelser: 

Lærere: Hans, Claus, Jesper – er stoppet 

Lærere: Tine, Kübra, Maria, Caroline – er ansat 

Pædagog: Anita – er stoppet 

Pædagog: Mads – er ansat 

 

Der har været afholdt skoleudviklingssamtale, som er 

en afløsning for kvalitetsrapporten, med forvaltningen. 

Mange medarbejdere deltog på skift. Det gik godt. Vi 

havde nok lavet et lidt stramt program, men vi vil gerne 

fortælle om så meget som muligt.  

 

Vi har en pædagog i arbejdsprøvning i udskolingen. Det 

går rigtig godt! Så det er forlænget endnu 1 mdr.  

 

Kompetenceudvikling:  

Fokus på Kollegial Feedback.  

 

10 minutter 



Der indføres et nyt elevfraværssystem. Det skal gøre fra 

den 1/1-23. Der sendes besked til forældrene på Aula.  

 

Udviklingsplanen for skolerne er blevet justeret og 

godkendt.  

PU skal på internat i uge 3, hvor vi skal arbejde med 

den. 

 

Personale: 

Der er blevet set lidt VM fodboldkampe.  

 

Vi havde en god julefest for elever og forældre.  

 

Udskolingen har været på fælles juletur i mandags.  

 

Der er lavet skøjtebane i en af haverne.  

 

På onsdag den 21/12 har vi fælles julebanko på Teams 

for alle klasser. Og der er fælles morgensang.  

 

Skolerådet:  

Der var møde den 8/11 – teamet var ”Højt begavede 

elever”, og Karin Anker fra Lindehøjskolen lavede 

oplæg.  

 

Kommunalbestyrelsen: 

Udviklingsplanen er godkendt og alle er begejstret for 

den! Det er flot elevrådet har lavet høringssvar og det 

blev bemærket og rost.  

4. Punkter på dagsorden: 

 

• Evaluering af skolebestyrelses seminar 

Drøftelse: 

Opfølgning på ”Sammen om Skolen” – styregruppen har 

taget udgangspunkt i ideerne fra seminaret.  

Det bliver spændende at se, hvordan samarbejdet 

omkring ”Sammen om Skolen” kommer til at udspille 

sig. 

Programmet var lidt pakket, og der var ikke så meget 

tid til drøftelserne.  

Programmet for fredag og lørdag burde være byttet 

rundt, så der var mere tid til arbejdet i bestyrelserne 

om lørdagen.  

Det ville også have været godt, hvis bestyrelserne på 

tværs af skolerne havde været blandet mere, så man 

kunne dele erfaringer med hinanden.  

 

90 minutter  



• Orientering omkring økonomi og indspark til 
prioriteringer i 2023. 

 
Drøftelse: 

Vi har endnu ikke modtaget budgettet for 2023.  

Det blev i efteråret lavet en besparelse pga. et 

merforbrug i 2022 på det specialiserede område.   

Vi forventer i 2022 at komme ud med underskud pga. 

dette.  

Det betyder, at vi i 2023 også skal prioritere denne 

besparelse ind i budgettet.  

 

• Revidering af antimoppestrategi 
 
Beslutning: 
Kenneth sender ”Undervisningsmiljøloven parg. 1c” og 
”Skabelon for håndtering af forældrehenvendelser i 
forbindelse med mobning” til skolebestyrelsen.  
 
Skolebestyrelsen læser Antimoppestartegien igennem 
og så tager vi det op igen til næste møde.  
 
 
Drøftelse: 

Skoler skal have ordensregler. Vi har skrevet vores 

ordensregler ind i vores antimoppestrategi. Den skal 

revideres hvert år. – det er tid til det nu! 

 

Der mangler en overordnet beskrivelse af vores 

målgruppe.  

Hvad med alt det der sker digitalt?  

Undervisningsmiljøloven parg. 1C skal fremgå af denne 

strategi.  

 

 

• Drøftelse af Skolehjemsamarbejde – 

principper og folder har været på PU 
(Se vedhæftet) 

 

Beslutning: 
 Udsat til næste møde i januar.  
 
Drøftelse: 

 
 

5. Evt.  

 

10 min 



Der har været en henvendelse ved trafik omkring 

skolen. Mange kører for vildt, og der opstår farlige 

situationer. Kenneth følger det op med Jonas 

(Kildegårdskolen) og politiet.  

 

 

Tema på kommende møde:   
• Skolens renommé 
• Hvordan arbejder vi på vores tværfaglige 

konferencer? Og status-/handleplaner…  
•  

 

 

 


